
 PROTOKÓŁ  Nr 63.2017 
z posiedzenia Komisji  Rewizyjnej 

z dnia 28 listopada 2017r. 
 

 
Obecni: 

1. Mirosław Sobczak            -  Przewodniczący Komisji 
2. Urszula Pankowska          -  Zastępca Przewodniczącego  
3. Robert Pacuszka               -  Członek Komisji  
4. Katarzyna Sadurska          -  Członek Komisji 
5. Waldemar Sitek                -  Członek Komisji 
 
Otwarcia posiedzenia dokonał Przewodniczący i zaproponował następujący 
porządek: 
 
1. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia Komisji;  
2. Sprawy bieżące – zapoznanie się z wnioskami złożonymi do projektu budżetu 

Gminy Tłuszcz na 2018. 
3. Ustalenie terminu kolejnego posiedzenia Komisji nastąpi w późniejszym 

terminie.  
 
Ad1. Protokół Nr 62.2017 z dnia 6 listopada 2017r. został odczytany i przyjęty.  
 
Ad2.  
Przewodniczący Komisji Mirosław Sobczak poinformował, iż wpłynęło wiele 
wniosków złożonych przez mieszkańców, radnych oraz dyrektorów gminnych 
placówek oświatowych, Komendanta Policji w Tłuszczu, dyrektora ZGKiM, jak 
Panią dyrektor CKSiR, Kluby i Stowarzyszenia działające na terenie Gminy 
Tłuszcz, które zostały ujęte w projekcie budżetu na 2018rok. 
Pan Mirosław Sobczak odczytał główne potrzeby wnioskodawców, 
Radni bardziej szczegółowo omówili następujące zagadnienie: 
 

1. Wniosek Spółki Wodnej na kwotę 40tys zł – planowana kwota robót 
60tys zł - zadanie: konserwacja i modernizacja rowów na terenie Gminy 
Tłuszcz. 

 Zwrócono uwagę na fakt, że nie został dołączony do złożonego wniosku 
harmonogram planowanych prac przez Spółkę Wodną. Pan Sobczak Mirosław 
zaproponował, aby na jedno z przyszłorocznych posiedzeń Komisji Rewizyjnej 
został zaproszony Prezes Spółki Wodnej w celu przedstawienia zakresu 
planowanych robót. 
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2. Wniosek mieszkańca Osiedla Klonowa – Norwida o zaprojektowanie 
sieci wodnej i kanalizacyjnej do posesji zlokalizowanej na ul. Kalinowej. 

Radny Robert Pacuszka zapytał, dlaczego nie zostały ujęte w realizowanym na 
osiedlu Klonowa – Norwida  projekcie wodno-kanalizacyjnym wszystkie domy, 
gdyż jak widać niektóre pominięto. Radny dodał, że taka sama sytuacja miała 
miejsce na osiedlu Borki, również  nie wiadomo z jakiego tak naprawdę powodu 
i uważa, że na to pytanie powinien odpowiedzieć pracownik Wydziału 
Inwestycji. 
 

3. Wniosek dotyczący naprawy mostu  na pograniczu miejscowości Jaźwie – 
Franciszków. 

Radny Sobczak Mirosław wyjaśnił, że most z jednej strony jest zawalony, 
usuwa się pobocze i zawęża się powierzchnia przejazdowa. Niestety panujące 
od dłuższego czasu warunki atmosferyczne nie sprzyjają poprawie sytuacji.  
Droga na której zlokalizowany jest most jest bardzo ważna dla mieszkańców ze 
względu na możliwość zapewnienia przejezdności do innych miejscowości 
gminnych. 
 

4. Wniosek Rady Rodziców ze szkoły w Jasienicy odnośnie dofinansowania 
rowerowni przy szkole. 

Radni Komisji Rewizyjnej stwierdzili, że realizacja tego zadania może nastąpić 
z funduszu sołeckiego. 
 
Na zakończenie Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Mirosław Sobczak 
poinformował, iż Komisja podejmie prace nad ustaleniem planu pracy komisji 
na 2018 rok oraz nad planem kontroli w 2018 roku. 
 
Ad3. Termin kolejnego posiedzenia ustalono na dzień 6 grudnia 2017r. godzina 
13.00.  
 
 
Na tym protokół zakończono.                                                                            
                                                                               Przewodniczący Komisji 
          
                                                                                     Mirosław Sobczak  
Nagranie wideo z posiedzenia Komisji  
stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  
Dokument utworzyła : Karolina Gajcy 
Dnia 30 listopada  2017 r.  
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